
PROTOKÓŁ NR 0012.4.7.2017 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Samorządu Terytorialnego  w dniu 16 maja 2017r.    Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. Czas posiedzenia:   12.30 – 14.00.  W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             z załączoną listą obecności.  Porządek obrad:   1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2016 r.  – 

absolutorium. 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2016 rok 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój  
4. Sprawy bieżące: 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  
 Odpowiedź na pismo w sprawie parkowania pojazdów na ul. Boża Góra Prawa, 
 Odpowiedź na wniosek z dnia 22.02.17 w sprawie bezpieczeństwa na Drodze Głównej Południowej,  
 Pismo w sprawie nawiązania współpracy Borszczowską Połączoną Wspólnotą Terytorialną Ukrainy,  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołów z dnia 21 marca oraz 18 kwietnia 2017 r.  
7. Zakończenie posiedzenia. 

      



Ad.1, 2. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.   Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.   Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, do którego członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń.     Ad.3. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2016 r.  – absolutorium. 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta za 2016 rok 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  
Tadeusz Markiewicz Ile uzyskaliśmy dochodów za kary i mandaty? 
Dariusz Holesz 63 024zł. 
Grzegorz Osóbka Kwota jest mniejsza niż w przeszłości, odeszły dochody z tytułu grzywien za fotoradary.  
Urszula Sobik Na ulicy Powstańców przystanki na wysokości Ławczoka zostały zrobione po 40 latach.  
Maria Pilarska Z Żorami nie dało się tego porozumienia rozwiązać, od Ławczoka cała droga jest w zarządzie Prezydenta miasta Żory, jest zlecony projekt na wykonanie chodnika po prawej stronie ulicy Powstańców aż do wysokości ulicy Osińskiej. Osińska wchodzi w układ drogowy Żor. Kończymy ulice Partyzantów, odbywa się asfaltowanie ostatniego odcinka, przewidywane zakończenie w maju br. Stan naszych dróg ulega dekapitalizacji, drogi wykonywane w latach 70-80, nie posiadają odpowiedniej podbudowy, szczególnie drogi na Sołectwach, wymagają ciągłych remontów cząstkowych.   Mirosław Lęga Jaki jest przewidywany okres ulicy Mazowieckiej? 
Anna Hetman Umowa włącznie z rozbiorem jest do końca listopada, wykonawca twierdzi, iż być może, przy sprzyjającej pogodzie I etap może zamknąć się do końca września br. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0.  
 
 



 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –1, wstrzymujących się –1.  
Ad.4. Sprawy bieżące: 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  
 
Projekty uchwał omówił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
 
Lucyna Maryniak 
Czy firma, która jako pierwsza robiła łazienki w Urzędzie Miasta zmieściła się                 w terminach, czy płaci jakieś kary umowne?  
Dariusz Holesz 
Postępowanie trwa.  
 
Urszula Sobik  
Jak wygląda ulica Edukacyjna, szkoła i przedszkole, czy jest już jakiś kontrahent? 
 
Maria Pilarska 
Zostały w dniu 27 kwietnia br. otwarte oferty. Wpłynęło 5 ofert, w tej chwili są 
sprawdzane. Rozbieżność ofert jest pomiędzy 13 100 tys., a 15 600 tys.  
Głosowanie radnych: 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –1.  
 Projekt zmiany uchwały  Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –1.  
 Odpowiedź na pismo w sprawie parkowania pojazdów na ul. Boża Góra Prawa, 
Przewodniczący Komisji odczytał pismo.  
Maria Pilarska Jak w całym mieście ilość samochodów wzrosła, Spółdzielnia oddała cały pas drogowy z miejscami parkingowymi na rzecz miasta. Kilka lat temu wycofaliśmy stamtąd autobusy, nie było szans wjechać i zawrócić. Obecnie sytuacja jest na tyle zła, że mieszkańcy nie maja gdzie parkować. Prowadzone są w szerokich 



sprawach rozmowy ze Spółdzielnią, nasza propozycja jest taka, aby Spółdzielnia wykonała projekt rozwiązania geometrycznego, jeżeli chodzi o drogi przy wjeździe na Osiedle, a my na naszych terenach będziemy szukać miejsca do powiększenia  miejsc parkingowych.   
 Odpowiedź na wniosek z dnia 22.02.17 w sprawie bezpieczeństwa na Drodze Głównej Południowej,  
Komisja zapoznała się z treścią odpowiedzi na wniosek.    Pismo w sprawie nawiązania współpracy Borszczowską Połączoną Wspólnotą Terytorialną Ukrainy,   
Przewodniczący Komisji odczytał pismo.  
Tadeusz Markiewicz Czy Pani Prezydent widzi możliwość współpracy?  Anna Hetman Współpraca już jest, jeśli Komisja i Rada Miasta poprze, jesteśmy w stanie przygotować projekt uchwały i wówczas współpraca będzie sformalizowana. Trzeba liczyć się z tym, iż pociągnie to za sobą dodatkowe koszty.   Andrzej Matusiak Jest wiele grantów, które można by pozyskać mając za partnerów miasta                     w takich państwach jak Gruzja czy Ukraina.  Tadeusz Markiewicz Komisja pozytywnie ocenia inicjatywę podjęcia współpracy, przygotowane zostanie oficjalne pismo do pani Prezydent w tej sprawie.   
Ad.5. Wolne głosy i wnioski 
Nie wniesiono.  
Ad.6. Przyjęcie protokołów z dnia 21 marca oraz 18 kwietnia 2017 r.  
Protokoły  przyjęto większością głosów.   Ad.7. Zakończenie posiedzenia.   Tadeusz Markiewicz Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.           Protokołowała  Agnieszka Bąk                                                                                  Przewodniczący Komisji         Bezpieczeństwa Publicznego                    i Samorządu Terytorialnego                                         TADEUSZ MARKIEWICZ 


